

# TOTO

## 安全上のご注意 Safety Precautions 安全注意事項 안전상의 주의

### ⚠ 警告 WARNING 警告 경고

- **ウォシュレット本体や電源プラグに水やお湯、洗剤をかけない**  
(火災や感電の原因)  
■ **Do not pour water or cleaner on WASHLET main unit or power plug.**  
(Doing so may cause fire or electric shock.)  
■ **请勿将水(凉或热)或洗涤剂浇于本体和电源插头上** (否则可能会引起火灾或触电)  
■ **워쉬렛트 본체나 전원 플러그에 냉·온수 및 세제를 뿌리지 마십시오.** (화재나 감전의 원인이 됩니다.)
- ⊘ **たばこなどの火気類を近づけない** (火災の原因)  
■ **Keep cigarettes and other flames away from WASHLET.** (Not doing so may cause fire.)  
■ **请勿令香烟等火种接近本产品** (否则可能会造成火灾)  
■ **담배 등의 화기를 가까이 하지 마십시오.** (화재의 원인이 됩니다.)
- **便座に長時間座らない** (低温やけなどの原因)  
■ **Do not stay on the toilet seat for an extended period of time.**  
(Doing so may result in low temperature burn.)  
■ **请勿长时间坐在便座上** (否则可能会导致低温烫伤)  
■ **시트에 장시간 앉아 있지 마십시오.** (저온 화상의 원인이 됩니다.)
- ! **お手入れのときは電源プラグを抜く** (感電や故障の原因)  
■ **Pull out the power plug for cleaning.** (Not doing so may cause electrical shock or malfunction.)  
■ **在保养时, 请务必拔下电源插头** (否则可能会引起触电或故障)  
■ **손질을 할 때는 반드시 전원 플러그를 뽑으십시오.** (감전이나 고장의 원인이 됩니다.)

### ⚠ 注意 CAUTION

- ⊘ **強い力や衝撃を与えない、便座・便ふたやウォシュレット本体の上に乗らない、重いものを載せない** (けがや室内浸水の原因)  
■ **Do not apply strong force, mechanical shock, step on or stand on the toilet seat, toilet lid or WASHLET main unit. Also do not place any heavy object on the toilet seat, toilet lid or WASHLET main unit.**  
(Doing so may cause injury or water damage.)

修理についてのご用命は **TOTOメンテナンス (株) 修理受付センター**へ  
TEL ☎0120-1010-05 FAX ☎0120-1010-02

補修部品のご購入は **TOTOメンテナンス (株) TOTOパーツセンター**へ  
TEL ☎0120-8282-55 FAX ☎0120-8272-99

◆“ウォシュレット”はTOTOの登録商標です。

抗菌  
Antibacterial

D00314回